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Abstract (en)
The pump includes a timing circuit controlling operation of pump to ensure priming of pump and sufficient operating time to ensure full pumping
action. The system includes a pump (1) driven by an electric motor (4) controlled by a control circuit (5) with a liquid level sensor. The sensor (6)
determines the level of effluent in the container (C) within which the pump and motor are immersed. The control circuit includes a clock which
measures the time needed until the pump is fully primed, and controls the time of subsequent pump operation accordingly.

Abstract (fr)
Ce groupe électropompe submersible destiné au relevage d'effluent contenu dans un réceptacle (C) comprend une pompe (1) entraînée par un
moteur (4) électrique commandé par un circuit (5) de commande et un capteur de niveau de l'effluent dans le réceptacle (6) et monté sur la pompe
(1) et envoie au circuit (5) de commande un signal de changement d'état dès que l'effluent atteint ce niveau. Il est prévu des moyens pour modifier
la durée de fonctionnement de la pompe afin qu'elle ne se désamorce pas. <IMAGE>
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